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§ 9.  Remissvar av Ändring av reglementen för vissa 
facknämnder och stadsdelsnämnderna samt i reglemente 
med allmänna bestämmelser för Stockholm stads 
nämnder 

Dnr 1.6-409/2019 

 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen.   

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2019-09-30 

 

Kommunstyrelsen har föreslagit ett antal ändringar i bland 

annat äldrenämndens reglemente och det för stadens nämnder 

gemensamma reglementet. Förvaltningen ser positivt på 

kommunstyrelsens förslag.   

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
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§ 10.  Motion om central kostenhet för hållbar mat i stadens 
verksamheter, KS 2019/846 
Dnr 1.6-365/2019 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på remissen och överlämnar det till kommunstyrelsen. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2019-09-27. 

 

Kommunfullmäktige antog den 27 maj 2019 en 

stadsövergripande strategi för god, hälsosam och klimatsmart 

mat. I strategin anges att ett nätverk ska inrättas för att 

säkerställa implementering, kontinuerlig uppföljning, 

kompetensutveckling och erfarenhetsutbyte. Nätverket skulle på 

sikt kunna utvecklas och formaliseras till en kostenhet med 

övergripande ansvar för stadens mat och måltider.  

 

I en motion till kommunfullmäktige föreslår Olle Burell (S) och 

Emilia Bjurgren (S) att Stockholms stad redan nu inrättar en 

stadsövergripande kostenhet med ett övergripande ansvar för 

stadens måltider och med ett samordningsansvar för det 

stadsövergripande nätverket.  

 

Enligt äldreförvaltningens uppfattning är det angeläget att först 

etablera det föreslagna nätverket och påbörja arbetet med 

implementering av matstrategin. Genom nätverket kan 

samarbetsformer utvecklas och tydliggöra hur en eventuell 

kommande kostenhet skulle kunna utformas. 
 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Vice ordföranden Mirja Räihä m.fl. (S) och ledamoten Robert 

Mjörnberg m.fl. (V) lade fram ett gemensamt förslag till beslut 

och föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med det. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Erik Slottner (KD) ställde de två förslagen mot 

varandra och fann att nämnden beslutat i enlighet med 

förvaltningens förslag. 

 


